



Ref :

Date :

لديكم

الرقم : ٤٤١/١٤/٤/٤

* بيرصة عمان

التاريخ : ٤٤١/٢/٤

* السمر

السادة هيئة الأوراق المالية

* السيد وان

٣/٤١

تحية واحتراماً:

الموضوع : المعلومات الجوهرية الاخرى

اشارة الى كتابكم رقم -/11/17/00672/1/11/17/3/2017 الذي تشيرون فيه إلى أن
سعر سهم شركة مناجم الفوسفات الاردنية قد ارتفع بشكل ملحوظ خلال الفترة من 2017/3/14
ولغاية 2017/3/19 بنسبة 24%.

أرجو التأكيد بأنه وخلال الاسبوع الماضي فان الاجراءات التي قامت بها الشركة كانت
توقيع عقود بيع الفوسفات لمشتري رئيس في الهند، وهي من ضمن الاجراءات الطبيعية التي تقوم بها
الشركة ، كما وتم الاعلان عن رسمياً عن اسعار بيع حامض الفوسفوريك خلال الربع الثاني 2017
بارتفاع مقداره 40 دولار امريكي عن السعر السعر في الربع الاول 2017. غير ذلك لم تكن هناك
اية بيانات أو أمور جوهرية أو قضايا أو أحداث هامة أو قرارات أو توجهات قيد النظر في الشركة
يقتضي تزويدكم بها عملاً بأحكام قانون الأوراق المالية وتعليمات الإفصاح قد تكون وراء هذا
الارتفاع. كما وان الشركة ملتزمة بتزويدكم بمثل هذه البيانات حال حدوثها.

واقبلوا فائق الاحترام

الدكتور شفيق الاشقر
الرئيس التنفيذي

هيئة الأوراق المالية
الدائرة الإدارية - الديوان
21 - آذار - 2017

الرقم المتسلسل : 1931
الجهة المختصة : رقابة وتداول
المصاح



Ref : DM/4/12/421

Date : 21/3/2017

الرقم :

التاريخ :

Messrs: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Subject: Other Material Information

This letter is sent to you in response to your letter No, -/11/1/672/17 dated 19/3/2017 which points out that the share price of the Jordan Phosphate Mines Co. (JPMC) has significantly increased by 24% during the period between March 14 – 19, 2017

Kindly be informed that JPMC has signed a contract last week to supply Rock phosphate to a major customer in India, something that is considered within normal business practices of JPMC. In addition, it has been announced the price of Phosphoric Acid for the second Quarter of 2017 is expected to increase about USD40 compared to the first quarter of 2017. Other than these two announcements, there has been no significant events, disclosures, or decisions or directives under consideration by JPMC that require the Company to disclose to you in accordance with the provisions of the Securities Act. We assure you that JPMC is committed to disclose such required information once they happen.

With regards

Dr. Shafik Ashkar

CEO